
Oplegnotitie agendapunt cultuurhuis.

Ons zijn een drietal brieven/mails toegekomen van organisaties die het cultuurhuis gebruiken en zich 
zorgen maken over de toekomst van dat gebruikt. Voor deze organisaties is veel onduidelijk. Voor ons 
als raad is echter ook nog erg veel onduidelijk. De lijn van het college moeten we tot nu toe opmaken 
uit zeer beperkte antwoorden op vragen van de CU-SPG of via onofficiële kanalen. Tot nu is ook de 
toegezegde RIB over dit onderwerp niet geleverd.

We gaan in het forum graag met elkaar en met het college in gesprek over dit onderwerp. Naast het 
uitspreken van onze zorgen willen we van het college meer duidelijkheid krijgen over het onderwerp. 
En horen we graag van het college hoe ze onze zorgen en die van organisaties gaan wegnemen.  
Voorafgaand aan het forum zullen we ter structurering schriftelijke vragen indienen. 

Stukken:
B11 > D02
C03 > D03
C07 > D04
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